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حسن روشن: 
مشکل اصلی تیم های 

فوتبال ایران عدم 
حضور مدیر فنی است

 عملکرد هندبال ایران  
راضی کننده بود 

فدراسیون  رئیس  پاکدل  علیرضا  ایسنا: 
هندبال در گفت وگو با ایسنا، در خصوص عملکرد 
تیم ملی هندبال در رقابت های قهرمانی مردان 
جهان اظهار کرد: بالاترین سطح مسابقات هندبال 
در دنیا همین مسابقات قهرمانی جهان است. از 
این جهت هم که قبل از انتخابی المپیک برگزار 
می شود همه تیم های مطرح دنیا با تمام توان 
آمده بودند. انتظار ما از تیم این بود که از مرحله 
گروهی صعود کند چون حضور در جمع ۲۴ تیم 
برتر دنیا یک فرصت بزرگ برای هندبال هر کشور 
است.  پاکدل افزود: خداراشکر توانستیم به جمع 
۲۴ تیم صعود کنیم و در مرحله گروهی مقابل تیم 
خیلی خوب شیلی پیروز شدیم. دیدیم که شیلی 
در پرزیدنت کاپ نتایج خوبی گرفت و مقابل 
همه حریفانش پیروز شد. همچنین بازیکنان 
مقابل مونته نگرو بازی قابل قبولی داشتند و 
با اختلاف کم بازنده شدند. برابر اسپانیا هم 
بازیکنان عملکرد نسبتا خوبی داشتند.  وی در 
ادامه افزود: در مرحله دوم هم مقابل فرانسه که 
قهرمان المپیک و دنیا است و انبوهی از ستاره های 
نامدار جهان را دارد بازی کردیم. شاید تا قبل از 
این آرزوی هندبالیست های ما دید این بازیکنان 
بود اما حالا فرصتی مهیا شد که با این تیم بازی 
کنند. در شرایط عادی و با این وضعیت هندبال 
کشور نمی توانستیم با تیم بزرگی مثل فرانسه 
بازی کنیم، اما این  مسابقات فرصتی شد تا با 
تیم های طراز اول مثل فرانسه، اسلوونی، لهستان 
و اسپانیا تنه به تنه شویم. فکر می کنم این تقابل ها 
به ارتقای هندبال خیلی کمک خواهد کرد. وی در 
مورد عملکرد تیم خاطرنشان کرد: عملکرد تیم 
هم تا حدود زیادی راضی کننده است. از این پس 
باید تلاش کنیم که فاصله هندبال ایران با سایر 

کشورها را کمتر و کمتر کنیم.  

خارجازمستطیلسبز

سپاهان و پرسپولیس؛  
حساس ترین نبرد یک هشتم 

نهایی جام حذفی
قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 
برگزار شد. در این مرحله 16 تیم حاضرند که 
حساس ترین مسابقه این مرحله میان سپاهان و 
پرسپولیس در اصفهان برگزار می شود. پرسپولیس 
در لیگ برتر صدرنشین است و مرحله گذشته در 
ضیافت پنالتی ها به سختی از سد ون پارس عبور 
کرد. سرخ پوشان در دومین بازی این فصل جام 
حذفی هم به مصاف نماینده اصفهان می روند. 
شاگردان گل محمدی در لیگ برتر با 35 امتیاز 
صدرنشین هستند و از نظر روحی در وضعیت 
بسیار خوبی قرار دارند. دانیال اسماعیلی فر و 
گئورگی گولسیانی فصل گذشته عضو سپاهان 
بودند. از سوی دیگر شاگردان مورایس با وجود همه 
نوسانات تیم بسیار خوبی نشان دادند. زردپوشان 
در مرحله یک شانزدهم نهایی هم میزبان بودند و با 

نتیجه 3 بر صفر سایپا را شکست دادند. 

خبـــــر

 تماشاگران در استادیوم حاضر می شوند اما 

بانوان  همچنان  پشت  در های  ورزشگاه

سالپنجم
شماره1477

آرمان ملی: بعد از مدت ها عدم حضور 
تماشاگران در مسابقات فوتبال، دستورالعمل 
حضور تماشاگران در حالی تنظیم شده که هنوز 

بانوان نمی توانند در ورزشگاه ها حاضر باشند. 
  دستور تاج 

روز سی ام دی ماه رئیس فدراسیون در نامه ای 
به سازمان لیگ خواهان برنامه ریزی برای 
حضور تماشاگران در ورزشگاه ها در رقابت های 
هفته های آتی لیگ برتر شد. به گزارش سایت 
رسمی فدراسیون فوتبال، مهدی تاج رئیس 
فدراسیون فوتبال در نامه ای به سازمان لیگ 
فوتبال نوشت: »با توجه به نظر مساعد وزارت 
محترم کشور مبنی بر زمینه سازی مناسب برای 
ورود تماشاگران به ورزشگاه ها در هفته های 
آتی، خواهشمند است به کلیه باشگاه های لیگ 
برتر اعلام کنید که با هماهنگی با مبادی محترم 
ذیربط اقدامات لازم در این باره به عمل  آید. لازم 
است هرچه سریع تر نتیجه برنامه ریزی های آتی 

در این باره را به اطلاع اینجانب برسانید.« 
  مصوبه سازمان لیگ 

سازمان لیگ فوتبال ایران از تصویب 1۰ مورد 
برای برگزاری بهتر مسابقات لیگ برتر با حضور 
هواداران خبر داد. به گزارش سایت سازمان لیگ 
فوتبال ایران، نخستین جلسه کارگروه فرهنگی 
و ساماندهی هواداران فوتبال به ریاست منصور 
قنبرزاده نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال، 
محمدرضا کشوری فرد سرپرست سازمان لیگ، 
مدیران و مسئولان فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیگ، مسئولان دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
و مدیران انتظامی، امنیتی و نظارت و بازرسی 
برگزار شد. حاضران در جلسه بر ضرورت حضور 
تماشاگران در ورزشگاه های کشور تأکید و ضمن 
بیان نظرات خود، پیشنهادها و راهکارهایی 
برای برگزاری بهتر مسابقات را مطرح کردند. 
از جمله مهم ترین مصوباتی که در این نشست 
به تصویب رسید، به شرح زیر است:  حضور 
تماشاگران در ورزشگاه ها با ایجاد شرایط لازم، از 
هفته هفدهم آغاز می شود و کانون های هواداری 
باشگاه ها مسئولیت اصلی نظم دهی و ساماندهی 
تماشاگران را بر عهده خواهند داشت. حضور 
تماشاگران در ورزشگاه ها فقط با خرید بلیت 
از سامانه الکترونیکی ممکن بوده و افراد بدون 

بلیت، مجوز حضور در ورزشگاه را نخواهند 
داشت. تماشاگران روی صندلی های شماره دار 
ورزشگاه و جایگاه مشخص شده در بلیت مستقر 
شوند.  بلیت های فروخته شده به افراد، قابل 
واگذاری و فروش به شخص دیگری نیست 
و واحدهای نظارتی سازمان لیگ و انتظامی، 
کنترل لازمه را بر این فرآیند اعمال خواهند کرد.  
مقرر شد بسته های فرهنگی از سوی کانون های 
هواداری و معاونت های فرهنگی باشگاه ها، 
برای ارائه به تماشاگران آماده شود. تمامی 
عوامل برگزاری مسابقه از جمله داوران، ناظران، 
مسئولان فرهنگی و روابط عمومی ها دارای 
آی دی کارت بوده و افراد فاقد آی دی کارت، مجوز 
ورود به ورزشگاه را نخواهند داشت.  باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس، مدارک مشوقین خود را 
برای صدور آی دی کارت به فدراسیون فوتبال 
و واحد فرهنگی سازمان لیگ اعلام کنند. در 
فازهای بعدی نیز برای مشوقین سایر باشگاه ها 
این کارت ها نیز صادر و اقدام شود.  با توجه به 
مهیا نبودن زیرساخت ها برای حضور بانوان 
در ورزشگاه ها، شرایط لازم برای حضور بانوان 
در مسابقات آینده فراهم و همچنین همیاران 
هواداران بانوان در باشگاه ها تشکیل و اقدام شود.  
معاونت های فرهنگی و کانون های هواداری 
باشگاه ها، برنامه های خود را تا پایان فصل جاری 
مسابقات ارائه کنند و این برنامه ها در کارگروه 
بررسی و پیگیری شود. منشورهای اخلاقی 
و آیین نامه های مشخصی برای هواداران و 

تماشاگران در ورزشگاه ها تهیه و تدوین شود. 
در پایان نشست، منصور قنبرزاده نایب رئیس 
دوم فدراسیون فوتبال اظهار داشت: کارگروه 
فرهنگی و ساماندهی کانون هواداران باشگاه ها 
نشستی مستمر و هر 15 روز یک بار برگزار کند 
و نمایندگان سایر باشگاه ها در این کارگروه 
حضور داشته باشند. مصوبات این کارگروه 
فرهنگی به صورت مکتوب به باشگاه ها ابلاغ و در 
نشست های بعدی، صورتجلسه مشخصی برای 
هر جلسه کارگروه تهیه شود. همچنین دبیری 
برای این کارگروه جهت دعوت از باشگاه ها، 
پیگیری مصوبات و اجرای آن تعیین شود. وی در 
ادامه تصریح کرد: همه عوامل و ناظران مسابقات 
باید شناسنامه دار باشند و سوابق تحصیلی و 
آموزش آنها نیز مشخص باشد. آموزش ارتباط با 
دانشگاه ها در صورت لزوم انجام و بودجه فرهنگی 
مناسبی برای باشگاه ها تعیین و سازماندهی شود. 
باشگاه ها موظف شوند برنامه های فرهنگی خود 
را ابتدا به تأیید هیات مدیره باشگاه خود برسانند 
و سپس برای اجرا و بهینه سازی، به فدراسیون 

فوتبال و سازمان لیگ ارائه کنند. 
  توضیحات 

منصور قنبرزاده در حاشیه مراسم قرعه کشی 
مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی فوتبال 
باشگاه های کشور درباره جلسه هماهنگی 
حضور تماشاگران در ورزشگاه ها اظهار داشت: 
برحسب دستور رئیس فدراسیون فوتبال، 
مقرر شد ستادی تحت عنوان ستاد فرهنگی 

و ساماندهی هواداران تشکیل دهیم تا بتوانیم 
مسابقات را با حضور تماشاگران برگزار کنیم. 
باشگاه ها و مردم مطالبه داشتند بازی ها با 
حضور تماشاگر برگزار شود. جذابیت فوتبال 
به حضور تماشاگر است و اگر مردم نباشند 
جذابیتی ندارد. وی در ادامه افزود: با هماهنگی 
با مراجع ذی ربط، جلساتی برگزار شد و قرار 
است از این هفته مسابقات با تماشاگر برگزار 
شود. جلسات مستمری تحت عنوان ستاد 
فرهنگی و ساماندهی هواداران برگزار می کنیم و 
مسائل متعددی در نظر می گیریم، حتی مسائل 
رفاهی در ورزشگاه ها. ورزشگاه هایی که این 
استانداردها را داشته باشند مسابقات شان با 
حضور تماشاگر برگزار می شود. نایب رئیس دوم 
فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سؤال که چند 
درصد از ظرفیت ورزشگاه ها در اختیار هواداران 
قرار می گیرد، گفت: این مساله به وضعیت هر 
باشگاهی برمی گردد. به طور مثال در ورزشگاه 
آزادی که این هفته میزبان دیدار استقلال 
-  ملوان بندر انزلی است، حدود 3۰ درصد 
ظرفیت در اختیار تماشاگران قرار می گیرد چون 
قسمت های مختلف ورزشگاه در دست تعمیر 
است. طبق پیش بینی ها نزدیک به 3۰ هزار 
نفر می توانند در ورزشگاه حضور داشته باشند. 
قنبرزاده در واکنش به تخلف به وجود آمده 
در یکی از مدارس فوتبال در استان خراسان 
رضوی گفت: چون اطلاعی ندارم و موضوع نیز 
به کمیته اخلاق برمی گردد، نمی توانم صحبت 
کنم. این مساله ارتباطی به سازمان لیگ ندارد و 
متولی برخورد با آن کمیته اخلاق است. اگرچه 
موضوع امر مهمی است، اما نباید دامن زده شود 
و باید اجازه دهیم کمیته اخلاق ورود کند. 
همان طور که دیدیم دادستانی استان هم ورود 
کرده است. یک توئیت زده شده است و برحسب 
یک توئیت نمی توانم اظهارنظر کنم. گزارشی 
به هیات رئیسه سازمان لیگ نیامده است، اما 
کمیته اخلاق ورود می کند و اگر تخلفی صورت 
گرفته باشد این کمیته برخورد خواهد کرد. الان 
نمی دانیم تخلفی صورت گرفته است یا نه. در 
کمیته اخلاق پنج نفر به عنوان قضات برجسته 
حضور دارند و اگر تخلفی صورت گرفته شده 

باشد، برخورد خواهند کرد. 

مربی ذوب آهن می گوید وضعیت مالی و همچنین جدایی 
بازیکنان تاثیرگذار باعث افت ذوب آهن شد. قاسم حدادی فر در 
گفت وگو با ایسنا درباره شکست ذوب آهنی ها مقابل پرسپولیس 
اظهار کرد: پیش بینی بازی سختی را مقابل پرسپولیس 
می کردیم. آن ها بازیکنان و کادر فنی خیلی خوبی دارند. ما در 
نیمه اول هم خوب شروع کردیم و هم خوب به اتمام رساندیم 
اما در نیمه دوم غافلگیر شدیم و نتوانستیم بازی خوب نیمه اول 
را تکرار کنیم. کیفیت خوب نیمه اول را نداشتیم و نتوانستیم 
موقعیت های خوبی خلق کنیم. او درباره گل  دریافتی ذوب آهن 
روی اشتباهات مدافعان این تیم گفت: روی یک اشتباه محاسباتی 

از بازیکنانمان در نهایت گل دریافت کردیم. وقتی گل می زنیم 
یعنی همه با هم گل زده ایم و وقتی گل می خوریم همه مقصر 
هستیم. اشتباهات برای همه بازیکنان است و ان شاءا... تکرار 
نشود تا بتوانیم جبران کنیم. مربی ذوب آهن در رابطه با عملکرد 
نه چندان مناسب این تیم در چند سال اخیر عنوان کرد: حدود 
سه، چهار سال است که دچار چنین نوسانی شده ایم. ذوب آهن 
همیشه برای سهمیه آسیایی و قهرمانی می جنگید اما امروز تغییر 
کرده است. وضعیت مالی و همچنین جدایی بازیکنان تاثیرگذار 
باعث افت ذوب آهن شد. بازیکنان خوبی جایگزین ستاره های 
ذوب آهن نشدند و شکل گرفتن تیم یک پروسه زمان بر است. باید 

اهدافمان را متمرکزتر و با برنامه تر پیش ببریم تا بتوانیم ذوب آهن 
را به جایگاه واقعی اش برگردانیم. او درباره وضعیت ذوب آهن در 
فصل نقل و انتقالات زمستانی گفت: با توجه به مصدومانی که 
در نیم فصل اول داشتیم، در خط جلو نیاز به بازیکن داریم. با 
هماهنگی و مذاکراتی که انجام شد، سامان نریمان جهان و روح 
ا... سیف اللهی به تیم اضافه شدند. یکی دو بازیکن دیگر در خط 
هافبک می خواهیم و در این رابطه صحبت می کنیم تا یک تیم 
کامل تر شویم و با شرایط بهتری لیگ را ادامه دهیم. حدادی فر در 
خصوص ادامه فصل برای سبزپوشان اصفهانی بیان کرد: نیم فصل 
دوم بسیار سخت تر است و تیم ها خیلی بهم نزدیک هستند. تیم ما 
قرعه نسبتا سختی در اوایل فصل دارد. امیدوارم بتوانیم امتیازات 
کافی را در این دوره کسب کنیم و در ادامه راه هم به جایگاه خوبی 

دست پیدا کنیم. 

دلیل افت ذوب آهن چیست؟ 

   ناراحتی
استقبال سرد از بازی یوونتوس مقابل آتالانتا به 
خوبی میزان ناراحتی هوادارانی را بروز داد که دوست 
ندارند تیم شان یک بار دیگر از صفر همه چیز را شروع 
کند. صندلی های خالی بسیاری در طول بازی مشاهده 
شد و جو کم روح ورزشگاه، نشان از اوضاع فعلی داشت. 

      بازگشت 
فلوریان ویرتس نوزده ساله ده ماه بعد از آخرین 
دیدار رسمی برای لورکوزن در بوندسلیگا مقابل کلن، 
این بار برابر گلادباخ به ترکیب تیمش برگشت تا او هم 
سهمی در کسب چهارمین پیروزی متوالی لورکوزن 
تحت هدایت ژابی آلونسو در این لیگ داشته باشد. 

           کارت زرد 
اعتراضهای گاه و بی گاه میکل آرتتا به داوران لیگ 
برتر در فصل جاری برای او انتقادهایی به همراه داشته 
است. در دیدار آرسنال و منچستریونایتد آرتتا بار 
دیگر در کنار زمین انتقادهای شدیدی به داور داشت 

و در نهایت کارت زرد را مقابل خود دید. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
ایسنا: سرمربی جدید تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان 
گفت: من هنوز قرارداد رسمی با باشگاه امضا نکرده ام و دلی 
اینجا هستم. رضا عنایتی در حاشیه اولین جلسه تمرینی 
تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان روز 3 بهمن ماه در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: فکر می کنم حدود یک ماه و نیم 
است که با مسئولان باشگاه نفت مسجدسلیمان درباره 
این همکاری در حال صحبت هستیم و در نهایت به این 
جمع بندی رسیدیم که شاید بتوانم به نفت مسجدسلیمان 
کمک کنم. امتحانی که در آن قرار گرفته ام واقعا سخت است 
اما تمام شرایط را می دانم. به گزارش ایسنا وی ادامه داد: کاش 
این همکاری 5۰ روز قبل اتفاق می افتاد، اما همکاری فعلی 
را به فال نیک می گرفتیم. بررسی های زیادی در خصوص 
شرایط تیم داشته ام و به نظرم شرایط خوب است و بازیکنان 
بسیار خوبی در این تیم حضور دارند البته تیم بالانس نیست 
و این موضوع اذیت کننده است. در پست ها ناهماهنگی بسیار 
خاصی داریم. فکر می کنم در یک پست شش، هفت بازیکن 
داریم اما در برخی پست ها یک بازیکن هم نداریم و باید فکری 
به حال این موضوع کرد. در مدت زمانی که به اتمام نقل و 
انتقالات زمستانه باقی مانده است باید سریعا کار کنیم و 
ان شاءا... بتوانیم در پایان این ماموریت سخت را به خوشی به 
پایان برسانیم. سرمربی جدید تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان 
گفت: می دانم تمام دلخوشی مردم مسجدسلیمان تیم نفت 
است و این تیم را دوست دارند و با حساسیت خاص آن را دنبال 
می کنند. من هم قول می دهم تمام تلاشم را بکنم تا شرایط 
تیم رو به جلو باشد. خوشبختانه مردم مسجدسلیمان فوتبالی 
هستند و شرایط را درک می کنند و این برای من جذاب است 
زیرا آن ها بهتر از من کارشناسی می کنند و کم و کاستی ها 

را می دانند. 

بیــنالمــلل
اسطوره فوتبال برزیل در حال صحبت کردن با لوییس انریکه 
است تا ترتیب دیدار او با رئیس فدراسیون فوتبال برزیل را 
بدهد. به گزارش آس، لوییس انریکه جدی ترین  گزینه برای 
هدایت تیم ملی فوتبال برزیل است. رئیس فدراسیون فوتبال 
برزیل قصد دارد که به زودی سفری به اروپا داشته باشد تا رسما 
مذاکرات خود را با لوییس انریکه انجام دهد. رونالدو، اسطوره 
فوتبال برزیل که در اسپانیا به سر می برد در حال هماهنگ 
کردن این جلسه است و به همین خاطر او با انریکه تماس گرفته 
است. رونالدو پیش ازاین هم اعلام کرد که انریکه و آنچلوتی دو 
گزینه اصلی برای هدایت تیم ملی فوتبال برزیل هستند که البته 

او گفت که آنچلوتی مناسبت ترین گزینه برای 
جایگزینی تیته است. هدایت تیم ملی فوتبال 
برزیل را در جام جهانی تیته برعهده  داشت که 

او نتوانست انتظارات را برآورده کند و سلسائو 
با شکست برابر کرواسی از یک چهارم 

نهایی حذف شد تا قرارداد تیته هم تمدید 
نشود. فدراسیون فوتبال برزیل قصد 
دارد که برای نخستین بار در تاریخ 
خود یک سرمربی خارجی را انتخاب 
کند و طبق اعلام روزنامه آس انریکه 

بیش ترین شانس را دارد. 

دیدگـــــاه
راه زیاد پرسپولیس تا قهرمانی 

اسماعیلحلالی
کارشناس فوتبال  

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل ذوب آهن اصفهان در هفته 
شانزدهم لیگ برتر به برتری رسید. پرسپولیس مقابل 
ذوب آهن فوتبال خوبی ارائه کرد و در نیمه دوم موقعیت 
زیادی داشت که با بیشتر از یک گل در این دیدار به پیروزی 
برسد. بعد از جام جهانی، پرسپولیس در هفته های 1۲ و 13 
لیگ برتر نتایج دلخواهش را نگرفت، اما بعد از اینکه شکل بازی 
تیم تغییر کرد و هماهنگی بازیکنان بیشتر شد، روند رو به رشد 
تیم آغاز شده است و فاصله خودش را با سایر تیم های بالای 
جدول بیشتر کرد.  ذوب آهن تیم بسیار خوبی است و سیستم 
دفاعی مستحکمی مقابل پرسپولیس داشت. شاگردان تارتار 
در نیمه اول نگذاشتند تا پرسپولیس موقعیت خطرناکی روی 
دروازه ذوب آهن داشته باشند.  1۴ هفته تا پایان فصل باقی 
مانده و از حالا نمی توان با اطمینان گفت که چه اتفاقی در 
هفته های باقی مانده خواهد افتاد. پرسپولیس برای رسیدن 
به قهرمانی خیلی کار دارد و از الان بازیکنان و کادرفنی نباید 
غرور داشته باشند و فکر کنند که قهرمان خواهند شد.  البته 
این روند رو به رشد و آمادگی بازیکنان باید از سوی کادر فنی 
حفظ شود تا این صدرنشینی تا آخرین بازی فصل به خطر 
نیفتد. هر بازی شرایط خودش را دارد و باید پله پله به سمت 
قهرمانی حرکت کرد. در هر هفته از مسابقات لیگ برتر تیم ها 
با روش های مختلف مقابل پرسپولیس قرار می گیرند که کادر 
فنی و مربیان باید برای همه این بازی ها برنامه داشته باشند.  
لوکادیا فوتبالیست بسیار خوبی بود و کادر فنی پرسپولیس 
به این بازیکن امید بسته بود، اما به مرور بازیکنان دیگر 
جای خالی او را در امر گلزنی پر کردند. بعد از رفتن لوکادیا 
پرسپولیس ضربه نخورد و به روال کار خود به مسابقات 
بازگشت. در چند بازی گذشته به محمد عمری میدان داده 
شد تا بیشتر خودش را نشان دهد و این بازیکن هم شایستگی 
و توانایی اش را به خوبی اثبات کرد. باید به بازیکنان دیگر هم 
این فرصت داده شود تا خودشان را نشان دهند.  پرسپولیس 
از لوکادیا شکایت کرده و باشگاه در این پرونده برنده خواهد 
شد و به احتمال زیاد این بازیکن جریمه خواهد شد. شایعه 
شده است که او یکی از گزینه های تیم فوتبال بارسلوناست 
ولی اصلًا اینطور نیست و مدیر برنامه این گونه بازیکنان فقط 
دنبال بازارگرمی هستند تا نفرات شان را با دلالی با قیمت بالا 
به فروش برسانند.  ما در فوتبال استعدادهای زیادی داریم و 
فقط باید بیشتر به رده پایه نگاه و نظارت داشته باشیم. باشگاه 
پرسپولیس باید خودش بازیکن بسازد و متکی به بازیکنان 
سایر تیم ها نباشیم. باشگاه بازیکن بسازد و بعد به تیم های 
دیگر بفروشد، اما بهتر است تمام زمینه ها را برای سازندگی 
در عرصه بازیکن سازی مهیا کنند تا تیم فوتبال پرسپولیس از 

محصولات خودش استفاده کند. 

حیدری: 

ساپینتو استقلال را به جایگاه اصلی اش بازمی گرداند 
خسرو حیدری مربی تیم فوتبال استقلال گفت: به عنوان یک فرد 
ایرانی حاضر در کادرفنی اجازه نمی دهم این تیم را به حاشیه ببرند. 

  شرایط استقلال 
خسرو حیدری درباره شرایط استقلال در آستانه بازی روز 
پنجشنبه با ملوان انزلی در هفته هفدهم لیگ برتر فوتبال، اظهار 
داشت: از دیدار با تراکتور تبریز در جام حذفی روند خوبی داشتیم 
و حق مان مقابل سپاهان شکست نبود. حتی مساوی با سپاهان 
ناعادلانه بود و می توانستیم این تیم را شکست دهیم. بازیکنان 
استقلال باید بدانند همه تیم ها از نام ما می ترسند. سپاهان از اول 
بازی ترسیده بود. این مساله پوئنی است که بازیکنان استقلال در 
اختیار دارند و می توانند اعتماد به نفس داشته باشند. باید جلوی 

هر تیمی که بازی می کنیم از این اعتماد به نفس استفاده کنیم. 
  صعود به صدر 

وی در مورد ناراحتی هواداران استقلال از فاصله 8 امتیازی 
تیم شان با صدر جدول تصریح کرد: هواداران اصلا نگران نباشند 
و مطمئن باشند تا چند هفته دیگر به بالای جدول می رسیم. 
شرایط استقلال اینگونه نمی ماند. نمی خواهم بهانه بیاورم ولی چند 
بازیکن مصدوم داشتیم، مثل عارف غلامی و آرش رضاوند. قبل از 

جام جهانی با این بازیکنان شرایط خوبی داشتیم و حریفان را تحت 
فشار می گذاشتیم. بازی با ملوان و دو سه دیدار آینده برای ما خیلی 
مهم است. خوشحالیم از بازی با ملوان، هواداران را کنار خودمان 
داریم. پیش از جام جهانی، هواداران می توانستند در ورزشگاه باشند 
و حضورشان به ما کمک می کرد. بازگشت دوباره هواداران اتفاق 

مثبتی برای ما خواهد بود. 
  تجربیات 

مربی استقلال در پاسخ به این سؤال که به عنوان یکی از اعضای 
کادرفنی چه کاری برای برون رفت آبی پوشان از شرایط فعلی کرده 
است، گفت: سعی می کنم با بازیکنان حرف بزنم و اعتماد به نفس 
بدهم و تجربیاتم را در اختیارشان بگذارم. با همه آنها چه گروهی و 
چه تک تک صحبت می کنم و انگیزه می دهم. همیشه به بازیکنان 
می گویم کار خیلی سختی جلوی تیم ها داریم چون بازیکن حریف 
از یک هفته قبل خودش را برای بازی با استقلال آماده می کند، 
بنابراین می طلبد دوندگی مان بیشتر از آنها باشد. نام استقلال و 

همچنین حضور تماشاگران می تواند قدرت تیم را بالا ببرد. 
  عملکرد ساپینتو 

حیدری در واکنش به انتقادها به عملکرد ریکاردو ساپینتو و 

همچنین نقش خودش در کادرفنی استقلال به تسنیم گفت: 
پیش از شروع جام جهانی به شرایط ایده آل رسیده بودیم ولی 
پس از آن افُت داشتیم. در دیدار با تراکتور تبریز در جام حذفی 
دوباره به شرایط ایده آل رسیدیم و در بازی با سپاهان می توانستیم 
برنده باشیم ولی فوتبال است و روزهایی می آید که تیم خوب بازی 
می کند، اما امتیاز نمی گیرد. این شرایط همیشگی نیست و از بازی 
با ملوان روند خوب مان را پیش می گیریم. ناگفته نماند تلاش 
می کنیم ضعف های مان را بپوشانیم و کمتر دچار اشتباه شویم. به 
لحاظ امتیازی عقب افتاده ایم و باید تلاش مان را دو چندان کنیم 
و به جایگاه اصلی مان بازگردیم. به لحاظ فوتبالی در افت نیستیم. 
وی به تلاش ساپینتو برای موفیت استقلال اشاره کرد و ادامه داد: از 
نظر من، ساپینتو مربی خوب و کاربلدی است. او در خیلی از تیم ها 
کار کرده و مطمئنم می تواند استقلال را به شرایط ایده آل و جایگاه 
اصلی  اش برساند. به عنوان فرد ایرانی در کادرفنی سعی می کنم 
حاشیه های دور و بر تیم را جمع کنم. اجازه نمی دهم استقلال را 
به حاشیه ببرند. اگر حرفی نمی زنیم دلیلی بر این نیست که کاری 

نمی کنیم. 
  نقل و انتقالات 

مربی استقلال در رابطه با کنار گذاشتن سیاوش یزدانی از این تیم 
گفت: تصمیم سرمربی تیم بود و باید به آن احترام گذاشت. مربی 
تیم فوتبال استقلال در خصوص وضعیت نقل وانتقالات این تیم 
گفت: اگر پنجره نقل وانتقالات باز شود یکی دو بازیکن با کیفیت به 

تیم اضافه خواهند شد. 

حسن روشن پیشکسوت استقلال و تیم ملی 
در خصوص شرایط ساپینتو و شاگردانش در لیگ 

برتر صحبت کرد. 
مقابل  استقلال  تیم  باخت  درباره    

سپاهان اصفهان چه نظری دارید؟
 خیلی وقت است دیگر دیدارهای استقلال را 
نگاه نمی کنم و کاری هم به باخت این تیم مقابل 
سپاهان ندارم. بعد از چند بازی که این مربی 
پرتغالی سرمربی استقلال شد، به او پیام دادیم 
که اینجا سیرک نیست و جای دلقک بازی نیست. 
بدون مطالعه سرمربی می آورند، در حالی که این 
مربی در حد و اندازه های استقلال نبود. مصطفی 
آجورلو هم خودش این مربی نیاورد و واسطه ها 
باعث حضور مربیان پرتغالی در فوتبال ایران 
شدند. شرایط استقلال بعد از 16 هفته اصلا خوب 
نیست و سومین باختش را در این فصل به سپاهان 
داد. هنوز هم بعد از گذشت نیمی از مسابقات لیگ 
برتر سرمربی بازیکنان اصلی خود را نمی شناسد تا 

چه بازیکنی را در زمین قرار دهد. 
  به نظر شما هر تیمی باید مدیر فنی 

داشته باشد؟
مشکل اصلی تیم های فوتبال ایران عدم حضور 
مدیر فنی و کمیته فنی است. اگر مدیر فنی و 
اعضای کمیته فنی هم در تیمی حاضر باشند 
با حکم مدیرعامل مسئولیت قبول می کنند. 
در صورتی که خود مدیر عامل هم از سوی 
وزیر ورزش و جوانان حکم می گیرد و یک عضو 
افتخاری در باشگاه است. بعد از کنار گذاشتن 
مدیرعامل باشگاه به طور حتم دیگر کمیته فنی 
هم هیچ حکمی ندارند. هم اکنون در استقلال 
مدیر عامل، سرمربی را تعیین می کند و بعد از 
کنار رفتنش کماکان سرمربی در سمت خود 
باقی می ماند. اگر مدیرعامل و اعضای کمیته 
فنی قرارداد داشته باشند، عملکرد سرمربی در 
هر دیدار بعد از برد یا پیروزی مورد ارزیابی و 
بررسی قرار می گیرد. اعضای کمیته فنی با نظر 
مستقیم شان سرمربی را انتخاب می کنند و مربی 
هم بازیکنان را می آورد. در صورتی که مدیرعامل 
قرارداد سه ساله داشته باشد، اعضای کمیته فنی 
هم زیر نظر این مدیر عامل از سرمربی بازخواست 

خواهند کرد که چرا شکست خوردید. 
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